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CISKARaadsinformatiememo 

Inrichting Markt Schagen 

 

 

 

 

 

Datum 

Ons kenmerk 

Aan 

Kopie aan 

Van 

Steller 

Onderwerp 

 

dinsdag 30 november 2021 

21.753206 

De gemeenteraad en steunfractieleden 

 

J.J. Heddes 

Ciska Boersma 

Raadsinformatiememo Inrichting Markt Schagen 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

In het kader van de actieve informatieplicht stuur ik u deze memo.  

 

Het college heeft op 23 november 2021 besloten: 

1. de toegestane uitbreiding van de terrassen aan de Markt in Schagen in te trekken per 6 

december 2021. Het verkeersbesluit dat toeziet op de wijziging van de verkeerssituatie ten 

behoeve van de uitbreiding van de terrassen in te trekken.  

2. voor het terrasseizoen 2022, de periode van 1 maart tot en met 31 oktober 2022, de uitbreiding 

van de terrassen aan de markt in Schagen toe te staan. De betrokken teams de voorbereidingen 

hiervoor te laten treffen. 

 

Door de maatregelen rondom Covid-19 is de horeca hard getroffen. Het college heeft destijds 

besloten de horeca extra ruimte te bieden door verruimde terrassen toe te staan om zo de 

impact van de coronamaatregelen te beperken. De uitbreiding van de terrassen was 

toegestaan tot 1 januari 2022. De Markt is hierop ingericht, een deel van de rijweg is bestemd 

voor voetgangers en fietsers, de 44 parkeerplaatsen zijn opgeofferd voor het gemotoriseerde 

verkeer. Hiervoor is een belijning aangebracht en een verkeersbesluit genomen.  

 

Het Makado winkelcentrum is begonnen met de verbouwwerkzaamheden. Hiervoor moet de 

aannemer materialen plaatsen. Dit wordt gedaan op eigen gronden van het Makado. Deze 

gronden zijn normaal in gebruik als parkeerplaatsen. Standplaatshouders die aan het fietspad, 

direct achter het Makado een locatie innamen zijn ook in verband met de 

bouwwerkzaamheden verplaatst. Zij nemen elders aan de Nieuwstraat een locatie in. Ook 

hiervoor zijn parkeerplaatsen opgeofferd.  

 

Door deze samenloop en mede door de drukke decembermaand die voor de boeg staat, is de 

parkeerdruk in het centrum van Schagen hoog. Daar waar parkeerruimte vrijgemaakt kan 

worden is dit dan ook meer dan wenselijk. 

 

Met instemming van het college zijn horecaondernemers samen met de middenstand uit de 

binnenstad tot een bevredigende oplossing gekomen. De terrassen worden op 6 december a.s.  

ingeruimd, de verkeersituatie wordt teruggebracht naar de oude. Hiervoor wordt de belijning 
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verwijderd en moet het verkeersbesluit worden ingetrokken. De 44 parkeerplaatsen zijn vanaf 6 

december weer beschikbaar. Met uitzondering van de donderdag, dan wordt de weekmarkt 

gehouden en is het marktterrein afgesloten voor al het verkeer. Op 7 december 2021 wordt het 

college gevraagd een besluit te nemen over de opstelling van de weekmarkt na 1 januari 2022. 

Al eerder heeft het college besloten tot een ruimere opstelling van de verkoopkramen op de 

weekmarkt. Deze verruiming zou tot en met 31 januari 2021 in stand blijven. Rekening houdend 

met de continuering en aanscherping van de coronamaatregelen door het kabinet is het 

gewenst de huidige opstelling tot 13 juni 2022 (begin evenementenseizoen)te laten voortduren. 

 

Uw Raad zal begin 2022 gevraagd worden een besluit te nemen over het verkeersplan. U zal 

onder meer gevraagd worden de terrassen aan de Markt de permanente mogelijkheid te 

bieden flexibel met de ruimte om te gaan. In afwachting hiervan wordt aan de 

horecaondernemers, gedurende het terrasseizoen van 1 maart tot en met 31 oktober 2022  

opnieuw de mogelijkheid geboden om extra terrasruimte in te nemen. Hiervoor zullen de 

voorbereidingen, waaronder het nemen van het verkeersbesluit al eind december 2021 in gang 

worden gezet. Bij de inrichting en de verleende toestemmingen zal opnieuw rekening worden 

gehouden met de inrichting van de weekmarkt en de evenementen die in het centrum van 

Schagen georganiseerd worden. De uitbreiding van de terrassen in 2022 zal niet van invloed zijn 

op de uitvoering van het verkeersplan. Dit zal naar verwachting na 2022 worden uitgevoerd. 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

 

 

Marjan van Kampen - Nouwen 


